
創育機構

Taiwan Startup Hub 新創基地
地址：臺北市大安區仁愛路三段99號

電話：0800-589-168#2

電子郵件：startuphub.ey@gmail.com

類別屬性：園區基地

官方網站：進入網站 

V有輔導 V有舉辦活動或課程 X可獲得投資機會 X可獲得商機機會 X場地外借

V可進駐 X創業家簽證認可 V政府單位營運 X
地址可提供工商登記

X績優推薦X在地交流X國際鏈結

新創基地以 Hub 概念，整合中央、地方政府及民間創業服務資源，提供主題式創業諮詢、舉辦創業課
程、創業趨勢講座及交流聚會，成為新創團隊、政府民間社群交流之創業第一站，歡迎想創業或新創團
隊都可以來基地碰撞想法。 

服務項目：

一站式政府創業資源服務 

最後更新日期：2024.11.20

https://startup.sme.gov.tw/home/modules/startuphub/about.php


創育機構

主題式創業諮詢 

各類創業課程、趨勢講座、交流聚會 

全國創業巡迴服務

To allow full utilization of entrepreneurial services located in online platforms, the SMEA established a
physical location (Taiwan Startup Hub) in 2015 to provide startups with comprehensive resources and
support services, based on the concept of one-stop service. Taiwan Startup Hub is the first stop for
entrepreneurship, Integrate Taiwan entrepreneurial resources from the central to the local, from the
government to the private sector, from online to offline.
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